
IMENOVANA KOMISIJA

Za ponovno
presojo ekoloških
vidikov
urbanistične
ureditve
industrijske cone
VP 1/2 Rudnik

Mestni izvršni svet je pred dneri imenoval
omenjeno komisijo, katere naloge so:

Komisija bo z vseh strokovnih vidikov varstva
okolja ponovno preverila ekoloSko varnost seda-
nje in načrtovane ureditve industrijske cone VP
1/2 Rudnik. Pri tem bo zlasti pozorno preverjala
izvedbeno dokumentacijo za izvedbo Polikema
v tej industrijski coni. Pri presoji naj komisija
upošteva predvsem položaj industrijske cone
v odnosu do bližnjih obstoječih in načrtovanih
stanovanjskih območij ter barjanskega bitopa,
učinke na okolje drugih obstoječih in načrtova-
nih posegov v prostor na tem območju (cesta.
železnica, načrtovane druge industrijske co-
ne...) in možnost ukrepanja ob izrednih raz-
merah.

Komisijo sestavljajo: Predsednik prof. dr. Bo-
ris Sketa - Fakulteta za naravoslovje in tehnolo-
gijo - oddelek za kemijo; člani pa ing. Neža
Eiel, - Društvo za varstvo okolja Ljiibljana. ing.
Alenka Oblak-Lukač - Republiški inšpektorat
za delo, ing. AJeksander Remec - Zavod SRS za
varstvo pri delu, prof. dr. Mitja Brilly - Fakulte-
ta za arhitekturo, gradbeništvo in geodezijo
- Katedra za splošno inženirsko hidrotehniko,
prof. dr. Slanko Baser- Geološki zavod Ljublja-
na, prof. dr. Samo Modic - Inštitut za medicino
dela, mag. Miro Petovar - Univerzitetni zavod
za zdravstveno in sodalno varstvo, Bogdan Bra-
dač - KS Rudnik in Sašo Marinko - KS Barje.

Na razgovoru 2. februarja so predstavniki pri-
zadetih krajevnih skupnosti predlagali za pred-
sednika komisije dr. Dušana Pluta, ki pa je žal
zaradi preobremenjeriosti in pomanjkanja časa
dolžnost odklonil. Velja spomniti še na dogovor
na tem sestanku, da bo dokončno mnenje ome-
njene strokovne komisije obvezujoče prav za vse
- se pravi tako za prizadete krajevne skupnosti,
občino, mesto in Polikem.


